
 
 

 

 

ZITTINGSVERSLAG RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN 
OPENBARE ZITTING VAN 30 AUGUSTUS 2021 

 
AANWEZIG: Bram Wouters, algemeen directeur 

Steven Coppens, voorzitter 
Tim Vandenput, burgemeester 
Marc Vanderlinden, Pieter Muyldermans en Joy Sergeys, 
schepenen 
Patrick Demaerschalk, Alain Borreman, Luc Meganck,  
Julie Bollue, Jo Portois, Julie Delwick, Véronique Desmet, 
Timothy Rowies, Kenny Verbeeck, Marijke Belsack,  
Youri Vandervaeren, Eva De Bleeker en Maarten Bresseleers, 
raadsleden 
 

VERONTSCHULDIGD: Joris Pijpen en Annelies Vanderlinden, schepenen 
Caroline Lagrange, raadslid 
 

 
* * * 

 

De voorzitter opent de openbare zitting 

 

* * * 

 

O.P.1 Secretariaat. Notulen openbare zitting 28 juni 2021. Goedkeuring. 
 
Youri Vandervaeren maakt volgende opmerking: "Hier ontbreekt ook een antwoord op de 
vraag over de overige gesubsidieerde plaatsen in het kinderdagverblijf. Nu is er een 
erkenning voor 23 kinderen. Wat met de erkenning voor de bijkomende kinderen en de 
daarbij behorende subsidies?" 
 
Steven Coppens vermeld dat dit genoteerd wordt door de algemeen directeur. 
 

 
* * * 

 

O.P.2 Financiën. Aanpassing meerjarenplan 2020-2025. Vaststelling deel OCMW. 
 
Steven Coppens licht toe: “De meerjarenplannen werden reeds uitvoerig toegelicht in de 
Commissie algemeen beleid. Er werden door de diensten geen bijkomende vragen 
ontvangen.” 
 
Tim Vandenput licht toe: "We hebben een goede commissie Algemeen Beleid gehad waar 
de financieel directeur de wijzingen uitvoerig toegelicht heeft. Langs de kant van 
exploitatie, zowel voor OCMW als gemeente, is er de ten laste neming in het budget van 
de dubbele eindejaarspremie die toegekend werd aan het zorgpersoneel in 2020, maar die 
eigenlijk verrekend wordt in 2021. Langs de kant van de ontvangsten is er een correctie 
van de belastingsinkomsten, waar we van Vlabel en FOD Financiën de gecorrigeerde cijfers, 
de herramingen hebben ontvangen. Zoals reeds besproken bij de raad van bestuur, wordt 
hier ook de uitgave voor bouw van de turnhal voorzien. Belangrijker zijn de investeringen. 
Vorig jaar in november hebben we een aantal investeringen on hold gezet. Ik ben blij dat 
we met het college hier toch een aantal projecten kunnen voorstellen die een doorstart 
maken.  
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Het gaat over de veilige schoolomgeving rondom Het Groene dal, Waversesteenweg, Alexis 
Mousinstraat en de Willem Matstraat waar de budgetten volledig worden juist gezet, 
zodanig dat dit volledig uitvoerbaar is. 
De stationsomgeving Groenendaal waar NMBS een parking gaat aanleggen, maar als 
gemeente hebben we daar ook een stukje inbreng. Het doorgeven van subsidies zowel 
voor groeninvulling als voor fiets. Het Aquafin-project in de Kasteelstraat wordt hernomen. 
Er wordt een initiatief genomen in de Nilleveldstraat om het sluipverkeer te ontmoedigen. 
Dan is er de verkeersafwikkeling aan de Sequoia met de nieuwe parking aan het sport- en 
jeugdcentrum Koldam. Ook belangrijk is er de verdere voltooiing van de sport- en 
jeugdcentrum Koldam, waar we naast de turnhal en infrastructuur voor tennis en voetbal 
de site afwerken volgens het Masterplan. De einddatum die werd voorzien is vastgelegd 
op eind 2023 met de nieuwe parking en nieuwe toegang tot de Albert 
Biesmanslaan./Overijsesteenweg. Er is ook nog de Guillaume Dekleermaekerstraat die we 
ook zullen heraanleggen, weliswaar niet zo in een luxevorm zoals eerst voorzien was, maar 
met een inrichting voor veilig verkeer zodat de inwoner en lokale handelaars er beter van 
zullen worden. Tot een overzicht van de grote lijnen in de investeringen. Als er nog politieke 
vragen zijn, kunnen we die altijd met de bevoegde schepen beantwoorden." 
 
Kenny Verbeeck stelt volgende vraag: "We zijn natuurlijk blij te zien dat de 
infrastructuurwerken er terug inkomen. Als ik het goed begrijp wordt alleen het bovenste 
deel van de Guillaume Dekleermaekerstraat aangepakt. Kan er toegelicht worden waarom 
het onderste deel niet mee genomen is, want de staat van de straat is ongeveer hetzelfde?" 
 
Marc Vanderlinden antwoordt: "De studie is inderdaad altijd gebeurd op het bovenste 
gedeelte. Het tweede gedeelte vanaf Watertorenstraat richting kerkhof, is wel samen 
bekeken volledig in ontwerp. We zaten toen met een project van over de 1,2 miljoen om 
de totaliteit aan te leggen. Er is toen een keuze gemaakt om tot aan het kruispunt, inclusief 
het kruispunt de Watertorenstraat en Klein Vuurgatstraat en een paar meter erover. Het 
tweede gedeelte is zeker niet schitterend, maar toch nog in een betere staat als in het 
eerste gedeelte. Vandaag opteren we voor dezelfde projectomvang, tot voorbij de 
Watertorenstraat en Klein Vuurgatstraat, vertrekkende van de Jezus-Eiksesteenweg zijde 
Jezus-Eik. De gewijzigde versie is dat we ons gaan beperken tot het vernieuwen van de 
baan en de goten. Het stukje er tussen in tot aan de rooilijn tussen privé en openbaar 
domein, eigenlijk wel opgeknapt zal worden, maar niet extra verhard zal worden. We 
komen terug van een project waar we initieel 800.000 euro geraamd was en ik hoop met 
het budget dat we nu vrijgemaakt hebben van 450.000 euro tot 500.000 euro zullen 
landen. Het opsplitsen van het project is vanaf dag 1 budgettair geweest en dachten we 
omdat het tweede stukje nog in iets betere staat is dan het eerste stuk, te opteren voor 
het eerste gedeelte." 
 
Patrick Demaerschalk vult aan: "Ik zou eerst willen zeggen dat we een aantal investeringen 
uiteraard toejuichen. We gaan de aanpassing van het meerjarenplan niet goedkeuren, wat 
niet wil zeggen dat we niet achter een aantal posten staan, zoals de bouw van de turnhal 
en vernieuwen van een aantal straten. Ik ontbreek toch een globale visie. Er zijn een aantal 
straten die aangepakt worden maar toch zijn er een aantal straten die in erbarmelijk 
toestand zijn, zoals de Vlaanderveldlaan die ook uitgeeft op de schoolomgeving. De Charles 
Coppenstraat moet ook dringend aangepakt worden en ook een aantal straten in Ten 
Trappen. Het basisonderhoud mogen we ook niet vergeten en daar zien we niets aan 
gebeuren. De werken die dan wel uitgevoerd worden, zoals Guillaume 
Dekleermaekerstraat, Nilleveldstraat, vind ik dat die op een goede manier moet worden 
aangepakt. En niet alleen maar een asfaltlaag aanleggen en geen voorziening van 
voetpaden. Dit vind ik niet manier om een straat aan te pakken. Als je iets doet, doet het 
dan goed. Dat is willen maar niet kunnen. Maar ik begrijp om budgettaire redenen, dat er 
bepaalde prioriteiten en keuzes gemaakt moet worden. Ik herhaal nog een keer dat er voor 
bepaalde projecten wel genoeg geld is en dat men daar wel serieuze meer uitgaven kan 
doen. Dat vind ik absoluut niet kunnen. Ik mankeer hier een globale visie van het 
gemeentebestuur." 
 
Marc Vanderlinden antwoordt: "Meneer Demaerschalk, ik kan alleen maar toejuichen wat 
u komt te zeggen. Ik ben ook voor een totale aanpak met ondergronds brengen van de 
nutsleidingen en vernieuwen, aanbrengen van voetpaden. Maar u mag niet vergeten dat 
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men inderdaad spreekt van projecten van 1,5 miljoen tot twee miljoen euro. Wij hebben 
de studie gemaakt van Vlaanderveldlaan en de Joseph Kumpsstraat. In de legislatuur moet 
ment eenmaal keuzes maken. Men maakt keuzes voor sport en kinderopvang. Die 
projecten zijn zeker niet verloren. We hebben aan een ex-collega van Bakenbos gemeld 
dat uitgesteld niet verloren is. We hebben vandaag geen ongelimiteerd budget. Ik wil er 
toch op wijzen dat er dat de projecten die wel worden uitgevoerd niet zomaar een asfaltlaag 
vervangen is. We gaan wel degelijk op de Guillaume Dekleermaekerstraat naar de 
onderfundering kijken, de mensen wensen daar geen voetpaden, de goten worden 
vernieuwd, de slikkers vernieuwen, zorgen dat de afwatering daar goed is. We hebben daar 
de nuts ondergronds gebracht en we gaan daar naar een totaal project. Wat de 
Kasteelstraat en omgeving betreft gaan we zelfs nog verder. We gaan naar een totale 
herinrichting van de straat , naar mobiliteitszijde de fietsstraat, met de éénrichtingsstraten. 
Ik denk dat onze totaal aanpak vandaag wel loont. De straten die u aanhaalt, daar zijn we 
zeker van bewust dat de kwaliteit van de straten vandaag niet optimaal is. Ik wens u 
succes met te denken dat we ieder jaar of iedere legislatuur vijf/zes projecten van 
dergelijke aard kunnen aanpakken. Dat is vandaag met de Hoeilaartse stand van zaken 
niet mogelijk. Op sommige plaatsen moeten we ons beperken tot een asfaltlaag. We zullen 
zien hoe de budgetten evolueren en als er ruimte komt, zullen we zeker nog ruimte 
vrijmaken om nog een straat in een betere toestand te brengen voor 2024." 
 
Tim Vandenput vult aan: "Ik wil daar toch nog aan toevoegen dat de visie van dit 
gemeentebestuur, niet is om een stratengemeentebestuur te zijn, maar vorige legislatuur 
hebben we bewust gekozen om te investeren in infrastructuur voor mensen, het 
kinderdagverblijf, de nieuwe sporthal en jeugdsite. We hebben dat toen beslist, ik denk 
dat we daar al van 2017 aan bezig zijn, omdat op de snelheid van de gemeentelijke 
budgetten te gaan doen. We gaan dat spreiden. Het sport- en jeugdcentrum staat er al 
twee jaar, we gaan de werken afronden en we doen er de turnhal boven op. Daar zullen 
heel veel jonge mensen van Hoeilaart gebruik van kunnen maken. We gaan investeren in 
mensen en dat doen we door te investeren in infrastructuur waar de mensen zich kunnen 
ontplooien. Zoals de schepen heeft gezegd zijn er een aantal straten die dringend aan 
verbetering toe zijn, die staan ook opgelijst. Hebben we daarvoor oneindig veel budgetten? 
Neen, omdat we gekozen hebben voor wat we nu aan het uitvoeren zijn. De visie is er wel, 
we zijn eraan het werken en dat zal de volgende maanden wel duidelijker worden. We zijn 
aan het werken aan onthardingsprojecten in de wijken waar vandaag brede straten zijn en 
die toch alleen maar gebruikt worden voor lokaal verkeer, zoals bijvoorbeeld Ten Trappen. 
We hebben daar een visie voor maar die moet nog verder uitgewerkt worden. Als die 
plannen klaar zijn, zullen we daarmee naar de gemeenteraad komen. Wat de 
Vlaanderveldlaan betreft, daar is een proefopstelling, we zullen die evalueren in september 
samen met de bewoners. We zullen daar naar mogelijke definitieve aanpassingen gaan, 
maar is niet voorzien deze legislatuur maar de volgende. En zoals de schepen terecht zegt 
we zullen het volledig aanpakken en ook onder het wegdek kijken om de staat van de 
riolering te controleren. Moeten we die ook gaan vervangen ja of nee. Dit is ook een 
belangrijke parameter om te kijken naar de bovenbouw." 
 
Patrick Demaerschalk vult aan: "Ik wil alleen maar op reageren dat het gemakkelijk is, om 
te zeggen dat er geen budget is. Als bepaalde projecten veel meer kosten dan initieel 
begroot, dan kun je uiteraard bepaalde kosten niet doen in bepaalde straten. Dat is mijn 
conclusie." 
 

 
* * * 

 

O.P.3 Dienst Thuiszorg. Reglement verlaging/verhoging tarief gezinszorg. 
 
Steven Coppens licht toe: "Voor Gezinszorg werken we samen met de Welzijnskoepel. 
De intakes, begeleiding van cliënten die om gezinszorg vragen, facturering van 
gebruikersbijdrage voor de gepresteerde uren gezinszorg en inplanning van de 
verzorgenden: dit alles wordt opgenomen door personeelsleden van de Welzijnskoepel. 
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Er kan, op basis van het sociaal onderzoek, een verlaging (of verhoging) op de gebruikers- 
bijdrage toegestaan worden; ook dit wordt heden toegestaan door de coördinator van de 
dienst gezinszorg van de Welzijnskoepel. 
De bij de Welzijnskoepel aangesloten leden-OCMW’s voor aanbod gezinszorg hebben 
gevraagd om de beslissingsbevoegdheid over de toekenning van een verminderde 
gebruikersbijdrage aan de cliënten gezinszorg bij het betreffende OCMW te leggen. 
De Welzijnskoepel heeft dit verder uitgewerkt en vanavond vragen we om dit reglement 
goed te keuren, zodat onze eigen sociale dienst kan beslissen over aanpassingen van de 
gebruikersbijdrage." 
 

 
* * * 

 

O.P.4 Sociale dienst. Bevordering participatie en sociale activering. 
 
Steven Coppens licht toe: "Jaarlijks ontvangen we een subsidie van de federale overheid, 
van een kleine 4.000 euro. Dit bedrag moeten we inzetten op participatie en sociale 
activering, bijvoorbeeld door een bijdrage in het lidgeld van een sportclub voor de inwoners 
die het moeilijk hebben om deze kost te dragen. We stellen voor om net zoals de voorbij 
jaren, niet te werken met een reglement om deze tussenkomst toe te kennen aan de 
cliënten, maar om daarentegen te werken met een toekenning door het bijzonder comité. 
Dit geeft ons wat meer flexibiliteit om meer toe te kennen aan gezinnen waar de nood 
hoger is." 
 

 
* * * 

 

O.P.5 Dienst Welzijn. Toetreding dienstverlenende intergemeentelijke 

vereniging IGO. Besluit. 
 
Steven Coppens licht toe: "Net zoals de gemeente, wordt voorgesteld om het OCMW te 
laten toetreden tot IGO. Dit betekent onder andere dat we de huidige juridische 
ondersteuning voor de sociale dienst, via het in-house-principe kunnen afnemen in plaats 
van via de huidige overeenkomst." 
 

 
* * * 

 

O.P.6 Dienst Welzijn-Afdeling Mens-WZS Den Dumberg. Opdracht inzake 

afvalophaling en afvalverwerking - Toetreding tot raamovereenkomst. 
 
 

* * * 

 

O.P.7 Financiën. Evolutie van de budgetten. Kennisname. 
 
 

* * * 

 

O.P.8 Financiën. Rapportering debiteurenbeheer. Kennisname. 
 
 

* * * 
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Vragen en antwoorden. 
 
 

* * * 

 
De voorzitter sluit de openbare zitting. 

 

* * * 

 

Namens de Raad, 

get. Bram Wouters 
Algemeen directeur 

get. Steven Coppens 
Voorzitter 

Voor eensluidend afschrift 
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